
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. június hó 
27. napján megtartott testületi ülésér ől. 

 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 

  Anderkó Attila alpolgármester 
  Forróné Beleznai Mária képviselő 
  Makó Lóránt képviselő 
  Makó Sándor képviselő 
  Tószegi Gyula képviselő 
  Vass Roland képviselő 

 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radványi Lajosné pénzügyi főta-
nácsos, Szabóné Brezina Brigitta intézményvezető, Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Ön-
kormányzat elnöke, Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője.  
 
 
Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a 2013. június hó 27. napján megtartott testületi 
ülésünkön. Megállapítom, hogy a testület egy fő hiányzóval határozatképes. Attila szólt, hogy 
később fog tudni jönni csak. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Makó Lóránt és Vass Roland képviselő-
ket javaslom, ha elfogadjátok. 

Makó Lóránt képviselő- Igen. 

Vass Roland képviselő- Igen. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

136/2013. (VI.27.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesőnek Makó 
Lóránt és Vass Roland képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester– A meghívó és a napirendi pontok írásban kiküldésre kerültek, meg-
kaptátok. Valakinek egyéb javaslata? 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Emlékműállítással kapcsolatos dolgot szeretném, ha meg-
beszélnénk. 

Radó Tibor polgármester- Aki a módosított napirendi pontokkal egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Napirend elfogadása 

137/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbi-
ak szerint fogadta el: 

1. A polgármester tájékoztatója a két ülés között eltelt időszakról. 

2. Tájékoztató a pályázatokról. 

3. A 2013. évi költségvetési rendelet módosítása. 

4. A Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása. 

5. Fogászati szolgáltatás kötelező rendelési idő csökkenése, szerződés módosítása. 



6. Egyebek: 

� Költségtérítésről való lemondás. 

� Támogatási kérelem a Hagyományőrző csoport részéről. 

� Falunap megszervezése és díszpolgár választása. 

� Támogatási kérelem osztálykirándulásra.  

� Az Óvoda épületének nyári munkálatairól. 

� Tájékozató a 2003-as fűtéskorszerűsítési beruházás még mindig tartó anyagi 
vonzatáról. 

� Kérelem bérlakás felújítási költségeinek elszámolására 

� Patikai tulajdonlásra vonatkozó törvényi változásról tájékoztató 

� Víztisztító készülék ajánlat. 

� Bérleti szerződés meghosszabbítása. 

� Emlékmű (kopjafa) állítása 

 
 
1 Napirendi pont: A polgármester tájékoztatója a ké t ülés között eltelt id őszakról.  

Radó Tibor polgármester- A polgármester tájékoztatója írásban kiküldésre került. Valakinek 
kérdése, észrevétele? 

Tószegi Gyula képviselő- Szerintem túl bőven írsz mindenről, szerintem elég leírnod rövideb-
ben. 

Makó Sándor képviselő- Nem baj még, hogy hosszú, legalább tudunk mindenről részleteseb-
ben. Később szerintem is elég lesz a rövidebb tájékoztató. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Jó ez így egyelőre. Igazság szerint én sok minden új dolgot 
olvastam benne.  

Radó Tibor polgármester- További kérdés, észrevétel? Láthatóan nincs, aki elfogadja a polgár-
mester tájékoztatóját, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Polgármester tájékoztatója 

138/2013. (VI.27.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájékoztatóját 
a két ülés között eltelt időszakról a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

 
 
2. Napirendi pont: Tájékoztató a pályázatokról.  

Radó Tibor polgármester- a Petőfi teres pályázatoknál a kivitelezések befejeződtek, a pénzügyi 
elszámolások folyamatban vannak. Egy hiánypótlást kaptunk, ezt meg is válaszoltuk. Az Alapít-
vány pályázata folyamatban van. Úgy tudom, hogy a játszótér felújítását is megnyerte az Ala-
pítvány. Napelemes pályázat elkészült, működnek a napelemek. Áramtermelésre folyamatos és 
a DÉMÁSZ hálózatába visszatermel. Az oda-vissza mérő órát felszerelte a szolgáltató. A vil-
lámvédelem kialakítása ma kezdődött el.  

Tószegi Gyula képviselő- Én tartok a villámoktól azért. Villámvédelmi levezető csúcsokat sze-
relnek fel. Ne legyen igazam, de attól félek, hogy ez vonzza a villámokat majd. Le is vezeti, 
nincs is baj ezzel. A baj ott van, hogy ezektől körülbelül 20 méterre vannak a mi berendezése-
ink, és nem tudunk védekezni majd az esetleges villámoktól, illetve a kisülések folytán olyan 
elektromos telítettség alakulhat ki a levegőben, ami zavarja a fejállomás adását. 



Radó Tibor polgármester- Az érintés és villámvédelmi tervek elkészültek, ezt át tudom küldeni. 

Tószegi Gyula képviselő- Nem tudnak vele mit kezdeni. 

Radó Tibor polgármester- Nappal vagy éjszaka lesz villám. Nappalinál nem lesz problémátok, 
mert akkor dolgozik a napelem, van befolyásoló ereje. 

(Anderkó Attila alpolgármester megérkezett) 

Tószegi Gyula képviselő- Attól a mi rendszerünk és tönkremehet. 

Radó Tibor polgármester- Tudunk ez ellen tenni valamit? 

Tószegi Gyula képviselő- Semmit. 

Radó Tibor polgármester- Tudunk valamivel segíteni? 

Tószegi Gyula képviselő- Biztosítás. 

Radó Tibor polgármester- Fejállomásra van biztosítás? 

Tószegi Gyula képviselő- A Társulásnak nincs. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha megszűnik a Társulás, akkor az önkormányzatnak kell kötnie biz-
tosítást. 

Radó Tibor polgármester- Közfoglalkoztatási munkák haladnak. Kátyúzás folyamatban van. 
Aszfaltozáshoz árajánlatokat még várok, jó lenne augusztusig várni, nem szeretném elkapkodni 
ezt. Javaslatokat továbbra is várok képviselőktől is. Császárfatövek jövő héten megérkeznek. 
Kerültek betakarításra termények már. Egy részét megkapta a konyha, többi része szétosztásra 
került. Diákmunka. 11 főre pályáztunk, nem mertünk sokat beírni, nehogy ne legyen jelentkező, 
ehhez képest 25 fő jelentkezett. Olyan igazságos megoldás lesz, hogy júliusban is felveszünk 
diákot egy hónapra, augusztusban is egy hónapra. Dupla annyi munkaszerződést fogunk kötni 
így. 

Tószegi Gyula képviselő- Fogjuk tudni finanszírozni? 

Radó Tibor polgármester- Igen, egyébként utófinanszírozásos lesz. Én elmondtam mindent, 
amit szerettem volna. Valakinek kérdése, észrevétele? 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pályázatokról szóló tájékoztató elfogadása 

139/2013. (VI.27.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pályázatokról szóló tájékoz-
tatót elfogadta. 

 
 
3. Napirendi pont: A 2013. évi költségvetési rendel et módosítása.  

Radó Tibor polgármester- Az anyag írásban kiküldésre került, valakinek kérdése, észrevétele? 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

12/2013. (VI.27.) számú önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2013. évi költségvetésének módosítá sáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
4. Napirendi pont: A Helyi Esélyegyenl őségi Program elfogadása.  

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Az Esélyegyenlőségi Programok a közös testületi ülésen kerülnek 
elfogadásra, érdemes lenne ezt most elnapolnia a testületnek. 



Radó Tibor polgármester- Aki egyetért, hogy elnapoljuk ezt a napirendi pontot, kérem, szavaz-
zon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirendi pont elhalasztása 

140/2013. (VI.27.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Esélyegyenlőségi Program 
elfogadását a közös testületi ülésre halasztja. 

 
 
5. Napirendi pont: Fogászati szolgáltatás kötelez ő rendelési id ő csökkenése, szer-
ződés módosítása. 

Radó Tibor polgármester- Az ÁNTSZ-től kaptunk egy felhívást, hogy a lakosságszám csökke-
nése miatt a heti 25 óráról 24 órára kell csökkenteni a kötelező ellátást. A doktornővel egyeztet-
tünk, a hétfői ellátás lesz 1 órával csökkentve. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 

Tószegi Gyula képviselő- Mennyivel járulnak hozzá a finanszírozáshoz? 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Ha a féléves beszámoló elkészül, látni fogjuk, hogy 
mennyire mínuszos a fogászat. Ez lesz lakosságarányosan szétosztva a településeknek. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Fogászati rendelés heti óraszámának csökkentése 

141/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az OEP által küldött tájékozta-
tó levél alapján –lakosságszám csökkenésre hivatkozással- a fogászati rendelés köte-
lező óraszámát heti 25 óráról 24 órára csökkenti. A rendelési idő ezáltal hétfői napokon 
csökkentésre kerül. A gyakorlatban az óraszámcsökkenés 2013. június 01. napjától va-
lósult meg. A képviselőtestület a fogorvossal kötött ellátási szerződést a fentiek szerint 
a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal módosította és elfogadta. 

 
 
6. Napirendi pont: Egyebek. 

� Költségtérítésről való lemondás. 

Radó Tibor polgármester- Előterjesztésben már írtam róla. A bér 20%-át állapította meg a testü-
let költségtérítésként. Én kérném, hogy az átalány alapú költségtérítésről térjünk át a számlázá-
sos költségtérítésre. Így nem vonnak adót, járulékot az önkormányzattól. Én vállalom, hogy 
csak üzemanyagszámlát fogok benyújtani és ennek mértékét is 30.000 Forintig szabnám meg. 
Így a költségtérítés lényegesebben kevesebb lesz, megtakarít ezáltal az önkormányzat. Eddig 
ez nem működött, mert nem volt meg a bizalom. Én ezt szeretném felajánlani, és szeretném, ha 
elfogadná ezt a testület is. Valakinek kérdése, észrevétele? 

Makó Sándor képviselő- Tételes elszámolás? 

Radó Tibor polgármester- Tételes elszámolás, viszont csak üzemanyagról szól. 

Tószegi Gyula képviselő- Egyszerűbb lenne kártyát kiváltani. 

Radó Tibor polgármester- Az is egy megoldás, csak a probléma azzal, hogy csak egy kúton jó. 
Ha ez a javaslat, akkor hajlok efelé is. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Telefonszámla? 

Radó Tibor polgármester- Azt én fizettem eddig is személyesen. Vendégek ellátásához szüksé-
ges dolgokat is én fizetem személyesen. Ez továbbra is marad az én költségem. Ha nincs to-



vábbi kérdés, akkor kérem a testületet, hogy az átalányfizetéses költségtérítésről szóló határo-
zatot a testület vonja vissza, és a tételes számlaelszámolást pedig rendelje el. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Július 01-től.  

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Polgármester költségelszámolásának megváltoztatása 

142/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester kérelme alap-
ján 2013. július 01. napjától a polgármesteri tisztség ellátásával összefüggő általa előle-
gezett és számlával igazolt szükséges költségét téríti meg, mely megtérítési mód az 
eddigi költségátalányos elszámolás helyébe lép. 

Határid ő: bentiek szerint 

Értesül:  pénzügy 
 

� Támogatási kérelem a Hagyományőrző csoport részéről. 

Radó Tibor polgármester- A Hagyományőrző csoport egyen pólók megvásárlásához kéri a kép-
viselőtestület hozzájárulását és anyagi támogatást, mert országos szlovák találkozón fognak 
részt venni Pálházán. A Provita Segítő Szolgálat a pólók felét fizeti, a másik felére kérik a tá-
mogatást. 20 darab pólóról lenne szó, 1 darab póló ára 1.200 Forint. Összesen 12.000 Forintról 
lenne szó. Kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban? 

Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke- Először is szeretnék gratulálni az 
újonnan megválasztott képviselőknek. Július első hetén van a magyarországi szlovákok napja. 
Erre nem minden Nemzetiségi Önkormányzat meghívást szokott kapni. Most az a megtisztelés 
ért minket, hogy meghívtak. Az Országos Szlovák Önkormányzat a csoportnak a buszt és a 
szállást biztosítja. A csoport étkezésének költségeit a mi Nemzetiségi Önkormányzatunk vállal-
ja. 

Radó Tibor polgármester- Aki elfogadja a támogatási kérelmet, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Hagyományőrző csoport támogatása 

143/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Hagyományőrző csoportnak 
az országos szlovák találkozón történő részvéthez a település logóját tartalmazó pólók 
megvásárlására 12.000 Forintot biztosít. Az összeg a pénzmaradvány terhére kerül kifi-
zetésre. 

Értesül:  Hagyományőrző csoport 
 

� Falunap megszervezése és díszpolgár választása. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- A díszpolgár választásáról zárt ülésen kell határozni a testületnek. 

Radó Tibor polgármester- Nem mondunk nevet. Ezzel kapcsolatban munkaértekezleten már 
beszéltünk, ott elhangzott egy jó javaslat, miszerint díszpolgár legyen a település legidősebb 
lakosa. Kérdezlek titeket, azóta van másik javaslat? 

Anderkó Attila alpolgármester- Közben kiderült, hogy ki az? 

Radó Tibor polgármester- Igen. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Itt is tartózkodik Pitvaroson? 

Radó Tibor polgármester- Igen. 



Tószegi Gyula képviselő- Igen, itt lakik. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Természetesen ez a határozat most egy iránymutatásnak jó, de a 
konkrét név szerinti határozatot még a testületnek a díszpolgár tevékenységének méltatásával 
meg kell hozni majd egy következő ülésen. 

Radó Tibor polgármester- Aki elfogadja, hogy a díszpolgár a legidősebb lakos legyen, kérem, 
szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Díszpolgár választáshoz előzetes jelölés 

144/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2013. évben Pitvaros legidő-
sebb polgárát kívánja díszpolgárrá választani. 

 

� Támogatási kérelem osztálykirándulásra. 

Radó Tibor polgármester- Kaptunk két osztálytól is támogatási kérelmet. Korábban beszéltük 
már, hogy diákonként 1.000 Forinttal támogassuk a kirándulásokat. Ezt is megbeszéltük mun-
kaértekezleten, azóta valami változás, javaslat? Aki támogatja, hogy a kirándulásokat 1.000 
forint/fő összegben támogassuk, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Kecskeméti kirándulás támogatása 

145/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Szüllőné Cződör Mária osz-
tályfőnök kérelmének helyt ad és a 6. osztályos iskolások Kecskemétre történő kirándu-
lását gyermekenként 1.000 Forinttal támogatja. A támogatási összeg a költségvetésben 
a pénzmaradványból kerül átcsoportosításra. 

 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Romániai kirándulás támogatása 

146/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Danyiné Gőgh Éva osztályfő-
nök kérelmének helyt ad és a 6. osztályos iskolások Romániába történő kirándulását 
gyermekenként 1.000 Forinttal támogatja. A támogatási összeg a költségvetésben a 
pénzmaradványból kerül átcsoportosításra. 

 

� Az Óvoda épületének nyári munkálatairól. 

Radó Tibor polgármester- Erről írtam az előterjesztésben is. Sajnos, ami az óvoda felújítására 
lett benyújtva pályázat elutasították. A Népegészségügyi Szolgálattól voltak kint személyesen 
ellenőrizni az óvodát. Három hiányosságot állapítottak meg, mely jegyzőkönyvben is szerepel. 
Elkezdtük a hibák kijavítását. Az ablakokkal is van probléma, de ezt még nem tudtuk kijavítani. 

Tószegi Gyula képviselő- A homlokzat be lett festve? 

Radó Tibor polgármester- Nem. 

Szabóné Brezina Brigitta intézményvezető- Nincs festék. 

Tószegi Gyula képviselő- Nincs festék? 



Szabóné Brezina Brigitta intézményvezető- Nincs. 

Tószegi Gyula képviselő- Megoldjuk. 

 

� Tájékozató a 2003-as fűtéskorszerűsítési beruházás még mindig tartó anyagi vonzatáról. 

Radó Tibor polgármester- Van két szerződésünk egy vállalkozóval. Két számlát is küldött, mely 
még nem került kifizetésre. A számlák összege meghaladja a hónapban kapott normatív támo-
gatásunk összegét. Ezt azért kell még mindig fizetnünk, mert régebben fűtés és világításkorsze-
rűsítés történt minden intézménynél. Főleg gázkazánok lettek kicserélve. A lényeg, hogy 2003 
óta fizetjük ezeket az összegeket, ez nem fix összegű számlák, hanem évente változik az ösz-
szege. 

Anderkó Attila alpolgármester- Azt lehet tudni, hogy mennyibe került ez a falunak? 

Radó Tibor polgármester- 2013-ban megközelítőleg 4 millió Forintba fog kerülni. A kommunális 
adóbevételünk másfélszeresét jelenti. Idén az egyiknek lejár a főösszege, a másiknak jövőre 
fog. A 10 év alatt közel 50 millió Forintot fogunk fizetni erre. Megközelítőleg 7 millió Forintos 
beruházás volt ez. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Ez egy jó üzlet volt. 

Radó Tibor polgármester- A 7 millió Forint helyett 50 millió Forintot fizetünk. Igazából ezt tájé-
koztatásképpen hoztam be, hogy lássátok, hogy nem pazaroljuk a pénzt, hanem vannak köte-
lezettségeink. 

 

� Kérelem bérlakás felújítási költségeinek elszámolására. 

Radó Tibor polgármester- Vannak szóbeli kérelmek bérlakások felújítási költségeinek elszámo-
lására. A doktornő jelezte, hogy a felújítás miatt szeretné belülről is kifestetni a lakást. Én ennek 
nagyon örültem, mondtam is neki, hogy munkaerőt tudunk biztosítani, abba is belementem, 
hogy a doktornő válassza ki, hogy ki fesse ki lakást belülről, hiszen a lakás is önkormányzati 
tulajdon. Doktornő közölte, hogy önkormányzati közfoglalkoztatású dogozót nem enged be a 
lakásba. A festés megtörtént, 56.000 Forintba került a festék és 94.000 Forintba maga a festés. 
Doktornő szeretné, ha ez a két összeget beszámítanánk a bérleti díjába. Én javaslom, hogy 
csak az anyagköltséget engedjük el, azt lakhassa le csak. Ezt számlával tudja igazolni, bár ezt 
még nem kaptam meg. Ezzel kapcsolatban kérdés? 

Makó Sándor képviselő- Doktornő panaszkodott, hogy valami ajtó nem jó. 

Radó Tibor polgármester- Összekeverte a vállalkozó az ajtót, de már rég kicserélte. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- A 94.000 Forinttal mi lesz? 

Radó Tibor polgármester- Én nem támogatom, mert sok bérlakás van Pitvaroson, és mindegyi-
kük saját költségükre festeti ki a lakást úgy háromévente. Most akkor valakivel kivételezzünk? 
Egyforma szerződések lettek kötve, most így is az alapanyaggal is kivételezünk. 

Tószegi Gyula képviselő- Bérlőkről van szó. Egyébként ilyenkor mindig a tulajdonos hozzájáru-
lását kellene kérni először. Ha festetni akar bármelyikük, akkor is kell a tulaj hozzájárulása. 

Radó Tibor polgármester- Így van. Volt egy csőtörés az egyik bérlakásnál, a javítást és a felújí-
tást a bérlő állta maga. Ő sem kérte a bérleti díj elengedését. Ehhez a napirendi ponthoz tarto-
zik egyébként, hogy a hármas bérlakások beáznak. Ezeket a károkat viszont ki kell javítani. Ha 
ők is lelakják, körülbelül 5 hónapig nem kell nekik bérleti díjat fizetni. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Van ezekre a lakásokra külön pénz. Azt ebből fel lehet 
újítani. 

Radó Tibor polgármester- Ebből javaslok egy öt havi bérleti díjnak megfelelő összeget. 

Tószegi Gyula képviselő- Teljesen mindegy, hogy odaadod vagy te fizeted akkor már onnan. 
Külön van ezekre a lakásokra pénz elkülönítve. Ha már csinálják, akkor normálisan legyen kija-
vítva minden. 



Makó Sándor képviselő- Így van. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Mind a három egy korrekt család.  

Radó Tibor polgármester- Így van. 

Tószegi Gyula képviselő- Le kell ülni velük beszélni először is. 

Radó Tibor polgármester- Akkor kérlek titeket, hogy hatalmazzatok fel, hogy tárgyalni tudjak a 
bérlőkkel. 

Anderkó Attila alpolgármester- Tavaly is volt egy ilyen nagyobb beázás, akkor kartonok lettek 
kicserélve. Csak ez olyan, hogy ha egy helyen megbontod, akkor később máshol jön ki a hiba. 

Makó Sándor képviselő- Annyit szerintem lehet mondani nekik, ha valami segítség kell, akkor 
segít az önkormányzat. Ha a cserepeket le kell szedni, tud segíteni az önkormányzat, hogy mi-
nél hamarabb befejeződjenek a munkálatok. 

Radó Tibor polgármester- Így van. Emberi erőt is tudunk segíteni. Akkor kérem a testületet, 
hogy hatalmazzanak fel, hogy maximum 100.000 Forintos alapanyagköltségekről és felújításról 
tárgyalni tudjak a hármas bérlakás bérlőivel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Szociális bérlakások felújításáról tárgyalás 

147/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a háromlakásos szociális bérlakás bérlőivel a lakások felújításáról tárgyalásokat 
folytasson úgy, hogy az önkormányzat lakásonként a felújításhoz maximum 100-
100.000 Forint alapanyagköltséggel járul hozzá. 

 

Radó Tibor polgármester- Kérdezném, hogy doktornő kérelmével mi legyen? Én továbbra is 
javaslom, hogy csak az 56.000 Forintot engedjük el neki. 

Tószegi Gyula képviselő- Munkadíjról nincs számla, de javaslok, hogy 100.000 Forintig enged-
jük el a bérleti díját. 

Radó Tibor polgármester- Egy tisztasági meszelés a benne lakó feladata, akkor ne a tulajdonos 
fizesse már. Ez mindig a bérlő költsége. Azonkívül abba a házba még más nem lakott.  

Tószegi Gyula képviselő- Értem én, hogy mit mondasz.  

Anderkó Attila alpolgármester- Miért nem lesz egy köztes megoldás? Legyen akkor 75.000 Fo-
rint, a fele elengedve. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Ez így jobb szerintem. 

Makó Lóránt képviselő –Mennyi bérleti díjat fizet havonta? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- 15.000 Forint körül. Így körülbelül 5 hónapig nem fizet akkor bérleti 
díjat.  

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Háziorvosi bérlakás festési munkálatainak bérbeszámítása 

148/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Dr. Kovácsné Dr. Komlóssy 
Csilla háziorvos bérlő kérelmének részben helyt ad és az általa elvégezetett bérlakás 
festési munkálatok ellentételezéseképpen részére 2013. július 01. napjától kezdődően 5 
havi bérleti díj megfizetését elengedi.  



� Patikai tulajdonlásra vonatkozó törvényi változásról tájékoztató. 

Radó Tibor polgármester- Törvényi változás miatt van erre szükség. Előterjesztésben írtam er-
ről a napirendi pontról. Még nem tartunk ott, hogy értékesítésről, eladásról beszéljünk, de a tu-
lajdonviszonyokat rendezni kell minél hamarabb. Munkaértekezleten beszéltünk erről, hogy a 
szomszédos ingatlan szolgalmi jogot kellene töröltetnünk. Aki ezzel egyetért, kérem, szavaz-
zon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pitvaros, Mezőhegyesi út 54. szám alatti ingatlan javára fennálló szolgalmi jog törlése 

149/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a tulajdonát képező Pitvaros, 
Mezőhegyesi út 54. szám alatti ingatlan javára bejegyzett, a Mezőhegyesi út 54/a. szám 
alatti ingatlant terhelő szolgalmi jogot a Makó Körzeti Földhivatalnál jelen határozat 
megküldésével törölteti. 

 

� Víztisztító készülék ajánlat. 

Radó Tibor polgármester- Kaptunk árajánlatot víztisztító berendezésre. 

Tószegi Gyula képviselő- Nincs szükségünk ilyenre, köszönjük szépen. 

Radó Tibor polgármester- Aki egyetért ezzel, hogy nincs szükségünk erre, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen és 1 nem szavazattal úgy foglalt állást, hogy az árajánlatban feltünte-
tett víztisztító készüléket nem kívánja megvásárolni. 
 

� Bérleti szerződés meghosszabbítása. 

Radó Tibor polgármester- A Vodafone Magyarország Zrt. jelenleg is érvényes szerződéssel 
rendelkezik, de kérik ennek a szerződésnek a meghosszabbítását. Kérik, hogy az évi 338.029 
Forint bérleti díj lapján legyen fizetve évente a bérleti díj és 2018-tól legyen csak árindexre átál-
lása a bérleti díj tekintetében. A szerződést 2019. december 31-ig hosszabbítanánk meg. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Vodafone Magyarország Zrt-vel bérleti szerződés meghosszabbítása 

150/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Vodafone Magyarország Zrt-
vel fennálló bérleti szerződését 2019. december 31-ig változatlan tartalommal meghosz-
szabbítja akként, hogy az árindexre történő átállásról 2018-ban folytatnak tárgyalásokat. 

 

� Emlékmű (kopjafa) állítása 

Radó Tibor polgármester- Van egy emlékmű állítási kérelem. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Egy Trianoni emlékművet szeretnénk felállítani a körforga-
lomnál lévő parkban kis kopjafával és kettő zászlóval. Én ehhez kérnék támogatást. 

Radó Tibor polgármester- Úgy érted, hogy hozzájáruljunk, hogy a Jobbik pitvarosi szervezete 
emlékművet helyezzen el? 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Igen, semmi anyagi támogatást nem kérünk. 

Radó Tibor polgármester- Valakinek kérdése? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Meg kell nézni, hogy milyen paraméterei vannak. 

Tószegi Gyula képviselő- Péter arra gondolt, hogy kell e hozzá építési engedély. 



Forróné Beleznai Márai képviselő- Értem. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ennek utána kell nézni. 

Radó Tibor polgármester- Elviekben hozzájárulunk, de gyakorlatban meg kell ezt nézni jobban. 

Tószegi Gyula képviselő- Lehet, hogy még terveztetni is kell. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Értem. Ambrózfalván egyébként nemrég állítottak fel egy 
ilyen kopjafát, mi akkor megkérdezzük őket. 

Radó Tibor polgármester- Hozzájárulunk, de kérnénk egy felhatalmazást, hogy ennek utánajár-
junk. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Nem zárkózik el ez elől a testület, csak előtte meg lesz nézve a jogi 
feltétel.  

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Trianoni emlékmű állítása iránti kérelem 

151/2013. (VI.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Forróné Beleznai Mária képvi-
selő Trianoni emlékmű állítási kérelméhez elviekben hozzájárul. A végleges döntés előtt 
az emlékmű műszaki paramétereiről tájékozódik, ezért döntését a következő rendes 
testületi ülésre halasztja. 

 

Radó Tibor polgármester- Egyebeken belül valakinek egyéb kérdése, észrevétele? Láthatóan 
nincs, így én megköszönöm a részvételt és a testületi ülést bezárom. 

 
Kmft. 
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